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Abstract (en)
[origin: JP2001233310A] PROBLEM TO BE SOLVED: To provide an apparatus for attaching a code to a cigarette pack side. SOLUTION: In an area
of a conveyor, in particular, an area of a (drying) turret (34), an external side of the pack, in particular, a side surface (14) thereof can be exposed in
coding the (cigarette) pack (10). Transfer members can be disposed or designed corresponding to each other, and/or the dimensions of pocket walls
(42) can be determined corresponding to each other. The pack (10) is taken out of the conveyor, or moved from a pocket (33) and advanced into a
working area of a laser coder (19).

Abstract (de)
Zur Codierung von (Zigaretten-)Packungen (10) im Bereich eines Förderers, insbesondere im Bereich eines (Trocken-)Revolvers (34) wird dafür
Sorge getragen, dass ein Bereich einer äußeren Packungsfläche, insbesondere einer Seitenfläche (14), während der Codierung freiliegt. Hierzu
können die Förderorgane entsprechend angeordnet oder ausgebildet bzw. Taschenwände (42) entsprechend dimensioniert sein. Alternativ werden
die Packungen (10) vom Förderer abgenommen bzw. aus den Taschen (33) heraus bewegt in den Wirkungsbereich eines Laser-Codierers (19).
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